
                                                                                                                      

                                                                                                                                           

  Ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της εντός ημερήσιας 

διάταξης είπε στο Συμβούλιο ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 83 του ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης 

και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης –Πρόγραμμα Καλλικράτης» 

προβλέπεται : 

 Παρ 2. «Το συμβούλιο της δημοτικής κοινότητας εκφράζει 

γνώμες και διατυπώνει προτάσεις είτε με δική του πρωτοβουλία είτε 

κατόπιν παραπομπής, από τα αρμόδια όργανα του δήμου, σχετικά με τα 

ακόλουθα θέματα:(….) 

ιδ) την εξέταση των γενικών ή ειδικών προβλημάτων που αφορούν τους 

κατοίκους και την περιφέρεια της δημοτικής κοινότητας ιδίως αστέγων 

και ευπαθών ομάδων του πληθυσμού της περιοχής της. 

 Με τις διατάξεις του άρθρου 8 του Ν.3463/2006 (ΚΔΚ) «Η 

ονομασία συνοικιών, οδών και πλατειών γίνεται με απόφαση του 

δημοτικού συμβουλίου, η οποία λαμβάνεται ύστερα από εισήγηση του 

οικείου τοπικού συμβουλίου ή παρέδρου και σύμφωνη γνώμη 

επιτροπής». 

 Σύμφωνα λοιπόν με τα ανωτέρω καλούμαστε σήμερα να 

εξετάσουμε την με υπ΄αρ. πρωτ. 37682/11-11-2013 αίτηση του κου 

Πουλίδα Γεωργίου ο οποίος ζητά την ονομασία δρόμου της περιοχής 

Σταμάτας  που ενώνει την οδό Μεγάλου Αλεξάνδρου με την Μικράς 

Ασίας στην Προκόνησο με το όνομα “ΝΙΚΟΛΑΟΥ ΠΑΠΠΑ-

ΚΥΒΕΡΝΗΤΗ ΤΟΥ ΑΝΤ/ΚΟΥ ΒΕΛΟΣ”.  

 Επίσης, ζητά τη μονοδρόμησή του από την οδό Μ. Ασίας προς 

την οδό Μεγάλου Αλεξάνδρου κατόπιν αιτημάτων των κατοίκων προς 

αποφυγή σοβαρών ατυχημάτων. 

 Όσον αφορά το πρώτο σκέλος για την ονομασία έχουμε ήδη  

εισηγηθεί την ονομασία “πάροδος Μικράς Ασίας” για αίτημα που έχει 

κάνει η κα Τζαρέλα Σταματία. 

  Προτείνουμε όμως να δοθεί η συγκεκριμένη ονομασία στο 

δρόμο που τελειώνει η οδός Αναπαύσεως και συνεχίζει μέχρι την οδό 

Μεγάλου Αλεξάνδρου. 

 Όσον αφορά τώρα το δεύτερο σκέλος του αιτήματος ήδη η Δ.Ε. 

Σταμάτας έχει γνωμοδοτήσει σχετικά με τη μονοδρόμηση του 

συγκεκριμένου δρόμου σύμφωνα με τις υπ΄αρ. 19/2011, 33/2011 & 

20/2012 αποφάσεις – εισηγήσεις που έχει πάρει. 

 Μετά τα παραπάνω καλώ το Συμβούλιο όπως γνωμοδοτήσει 

σχετικά προκειμένου στη συνέχεια το Δημοτικό Συμβούλιο να λάβει 

τη σχετική απόφαση για την ονοματοδοσία της συγκεκριμένης οδού 

και να γίνουν όλες οι απαραίτητες ενέργειες & διαδικασίες. 

  

 
   


